
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
Via email            d.d.: 30 juni 2022

Vragensteller: DJ.Gloudemans Partij: PvdA

Portefeuillehouder:  R. van den Berkmortel

Onderwerp: Betreft 3 bestemminsplanwijzigingen agendapunt 5, 6 en 7

Vraag:
Vraag: Welke van deze bestemmingsplannen zou nog langs de Commissie / Raad zijn gekomen 
na invoering nieuwe Omgevingswet?

Antwoord: 
Omdat geen van deze drie plannen mogelijk zouden zijn op basis van de huidige 
bestemmingsplannen zouden deze allemaal nog langs de raad zijn gekomen.

Datum beantwoording: 


